
PROTOKÓŁ Nr XVI/2008
z przebiegu sesji zwyczajnej Rady Gminy Bojszowy

w dniu 14 maja 2008r.

Obecni zgodnie z załączoną listą obecności.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Uchwalenie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie projektów uchwał.
5. Przyjęcie uchwał.
6. Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
8. Zakończenie sesji.

Przebieg sesji:
Ad. 1- 3
Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor otworzył sesję, powitał radnych i zaproszonych
gości oraz stwierdził prawomocność sesji – obecnych 12 radnych (spóźnieni radni: Robert
Seweryn oraz Adam Wybraniec, nieobecny radny: Grzegorz Tomala).
Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów –za.
Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie – 12 głosów – za.

Ad.4
Przedstawienie projektów uchwał.

Uchwała Nr XVI/86/2008 w sprawie określenia dopłat dla zbiorowego zaopatrzenia
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków.

Wójt Gminy Henryk Utrata na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej szczegółowo
omówił tematykę taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz dla zbiorowego
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Bojszowy, które będą obowiązywać w nowym
roku obrachunkowym (od czerwca 2008r. do czerwca 2009r.).
Radni zostali również zapoznani z proponowanymi kwotami dopłat do ścieków ( do wody
nie ma dopłat).
Ustalono dopłatę w wysokości 3,14zł netto/m3 + VAT tj. 3,36zł brutto/m3.
Stawka taryfy w kwocie 9,49zł netto/m3 + VAT tj. 10,15zł/brutto/m3  (poprz. 8,58zł/ m3

+ VAT tj. 9,18zł/ m3) powoduje wzrost w stosunku do roku poprzedniego o 10%.
Po ustaleniu proponowanych dopłat, cena za ścieki dla mieszkańca będzie wynosić
6,35zł +VAT tj. 6,79zł brutto/m3, a zatem w porównaniu do roku poprzedniego wzrasta
o 31 groszy za m3 ( tj.4,8%), natomiast dopłata Gminy wzrośnie o 66 groszy za m3 (tj. 24% -
było 2,70zł jest 3,36zł za m3 ).
Proponowana dopłata, obowiązująca od dnia 12 czerwca br. spowoduje skutek budżetowy
na 2008r. w kwocie 451 tys.zł.

Bez uwag radnych.

Uchwała Nr XVI/87/2008 w sprawie zmiany uchwały Nr II/15/2006 Rady Gminy
Bojszowy z dnia 1 grudnia 2006r. w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Bojszowy.
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Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Marek Kumor.
Podał propozycje zmiany wynagrodzenia zasadniczego Wójta Gminy Bojszowy
z kwoty 4.630,-zł na kwotę 5.900,- oraz zmianę dodatku funkcyjnego z kwoty 1.550,-zł
na kwotę 1.900,-zł.
Podwyżkę wynagrodzenia umotywował m.in. zmianą Rozporządzenia Rady Ministrów
w sprawie zasad wynagradzania pracowników samorządowych, pracą Wójta bez zastępcy
oraz realizacją bardzo poważnych inwestycji (Wójt posiada kwalifikacje do prowadzenia
nadzoru).
Przewodniczący Rady zaznaczył, że jest to pierwsza podwyżka od 2006r. i wniósł
o przyjęcie przedstawionej uchwały.

Uwagi radnych:

Radny Andrzej Knopek – stwierdził, że ostatnia podwyżka była od dnia 1 grudnia 2006r.,
czyli upłynął rok i jeden miesiąc do jej zastosowania tj. od dnia 1 stycznia 2008r.
Ponadto stwierdził, że górne stawki w wymienionym wyżej rozporządzeniu mają
zastosowanie do gmin do 15 tysięcy mieszkańców, a nasza Gmina ma o połowę mniej
mieszkańców, więc proponuje podwyżkę z zachowaniem proporcji np. 10-15%, a nie 26%.

W związku z powyższym zgłosił wniosek formalny, aby podwyżka była następująca:
- wynagrodzenie zasadnicze zmienić na kwotę 5.050,-zł
- dodatek funkcyjny zmienić na kwotę 1.700,-zł.

Wniosek przeciwny zgłosił Przewodniczący Rady Marek Kumor

Następnie poddał pod głosowanie wniosek formalny radnego Andrzeja Knopka.

Głosowanie: 4 głosy – za
         9 głosów – przeciw
         1 głos – wstrzymujący się

Wniosek nie uzyskał akceptacji.
Wniosek przeciwny stał się bezprzedmiotowy.

Radny Grzegorz Sztoler – poprosił o opublikowanie pełnego wynagrodzenia Wójta
w kwotach brutto i netto, przed zmianą oraz po zmianie.
Innych uwag brak.

Uchwała Nr XVI/88/2008 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Wójta Gminy
Bojszowy zobowiązań, w tym zawarcie umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia pod
nazwą: „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci
i młodzieży przy Szkole Podstawowej im. Józefa Kassolika przy ul. Żubrów 13
w Międzyrzeczu” do kwoty 200 tys. złotych ze środków Funduszu Rozwoju Kultury
Fizycznej.
Projekt uchwały w sprawie weksla „in blanco” stanowi realizację warunku wynikającego
z wymogów uzyskania dofinansowania do wymienionego w uchwale przedsięwzięcia.

Bez uwag radnych.
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Uchwała Nr XVI/89/2008 w sprawie zmian w budżecie na 2008r.

Konieczność wprowadzenia zmian w budżecie powstała w związku z przyznaniem Gminie
Bojszowy zwiększonej kwoty subwencji oświatowej o 237.424,-zł.:
- załącznik nr 1 do uchwały przedstawia dochody tej subwencji,
- załącznik nr 2 obrazuje wydatki na szkoły podstawowe i gimnazjum,
- załącznik nr 3, to zwiększenie wydatków rachunków dochodów własnych
  jednostek budżetowych na 2008r. , a mianowicie rozdysponowanie środków SP
 w Świerczyńcu oraz Przedszkola w Bojszowach na kwotę 66.400,-zł
Bez uwag radnych.
Uchwała Nr XVI/90/2008 w sprawie opinii do listy obszarów Natura 2000.

Projekt uchwały powstał w związku z pismem Ministerstwa Ochrony Środowiska
dotyczącym rozszerzenia strefy „Natura 2000 – Dyrektywa Ptasia” (chodzi o ochronę
ptaków).
Członkowie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Handlu i Usług negatywnie
zaopiniowali projekt uchwały. Powodem takiej decyzji jest fakt, że w strefie tej znalazło się
prawie 80% obszaru Jedliny m.in. przeznaczonego pod balneologię oraz zdegradowanego
przez eksploatację górniczą wymagającego rekultywacji.
Bez uwag radnych.

Uchwała Nr XVI/91/2008 w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze zatrudnionym
w przedszkolu i szkołach prowadzonych przez Gminę Bojszowy oraz określenia
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów szkolnych,
psychologów, logopedów.

Sekretarz Gminy Longina Giedwiłło poinformowała radnych, iż propozycje przedstawione
w uchwale zostały wypracowane wspólnie z dyrektorami szkół, na podstawie Karty
Nauczyciela, pozytywnie zaopiniowane przez Kuratora Oświaty w Katowicach, przez
związki zawodowe działające w oświacie oraz przez Komisję Zdrowia, Pomocy Społecznej,
Oświaty i Kultury.
Bez uwag radnych.

Uchwała Nr XVI/92/2008 w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Gminnego Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Bojszowach.

Radna Irena Brzezińska przedstawiła zmiany w statucie uchwalone na posiedzeniu Rady
Społecznej GZOZ prosząc o ich zatwierdzenie (zmiany dotyczą m.in. wykreślenia poradni,
które nie działają).
Bez uwag radnych.

Ad.5
Przyjęcie uchwał:
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.
Uchwała Nr XVI/86/2008 w sprawie określenia dopłat dla zbiorowego zaopatrzenia
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków.

14 głosów - za
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Uchwała Nr XVI/87/2008 w sprawie zmiany uchwały Nr II/15/2006 Rady Gminy
Bojszowy z dnia 1 grudnia 2006r. w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Bojszowy.

9 głosów – za
1 głos – przeciw
4 głosy – wstrzymujące się

Uchwała Nr XVI/88/2008 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie przez Wójta Gminy
Bojszowy zobowiązań, w tym zawarcie umowy na dofinansowanie przedsięwzięcia pod
nazwą: „Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego ogólnie dostępnego dla dzieci
i młodzieży przy Szkole Podstawowej im. Józefa Kassolika przy ul. Żubrów 13
w Międzyrzeczu” do kwoty 200 tys. złotych ze środków Funduszu Rozwoju Kultury
Fizycznej.

14 głosów - za
Uchwała Nr XVI/89/2008 w sprawie zmian w budżecie na 2008r.

14 głosów - za

Uchwała Nr XVI/90/2008 w sprawie opinii do listy obszarów Natura 2000.

                                    14 głosów - za
Uchwała Nr XVI/91/2008 w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze zatrudnionym w przedszkolu
i szkołach prowadzonych przez Gminę Bojszowy oraz określenia tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagogów szkolnych, psychologów,
logopedów.

14 głosów - za

Uchwała Nr XVI/92/2008 w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Gminnego Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Bojszowach.

14 głosów - za

Ad. 6
Zapytania i interpelacje radnych oraz sprawy bieżące.
Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy Bojszowy w okresie
międzysesyjnym:

1) Jubileusz OSP w Bojszowach Nowych.
2) Spotkanie z seniorami – strażakami w jednostce OSP Bojszowy.

3) Posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej.
4) Spotkanie Komitetu Organizacyjnego IX Powiatowych Igrzysk Niepełnosprawnych.

5) Konwent Powiatowy Starosty, Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Gmin
w Bojszowach.

6) I Turniej Tenisa Ziemnego o nagrodę Wójta Gminy Bojszowy.
7) Ognisko zielonoświątkowe.
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Zaproszenie radnych na :

- 15 Ogólnopolską Pielgrzymkę Samorządu Terytorialnego na Jasną Górę w dniu
25 maja 2008r.,

- Igrzyska Osób Niepełnosprawnych w dniu 21 maja 2008r. w Lędzinach.,
- uroczystości w Gminie Izbicko w dniu 23 maja 2008r.

Wójt Gminy Bojszowy przekazał następujące informacje:

· Montaż dwóch wiat przystankowych w Bojszowach Nowych (skrzyżowanie
ul. Gościnnej z ul. Żubrów oraz w Międzyrzeczu przy ul.Żubrów).

· Naprawa wiaty przystankowej w Bojszowach Nowych przy ul. Ruchu Oporu
(koszt ok.1.200zł – tyle kosztują huligańskie wybryki).

· Zakup koszy na śmieci (na przystanki autobusowe).

· Zakup słupków odblaskowych do zamontowania przy progach zwalniających
na drogach gminnych.

· Odwodnienie rowu przy ul. Strumykowej w Świerczyńcu.

· Drenaż cieków wodnych w Międzyrzeczu.

· Na ukończeniu remont budynku kasy przy boisku w Bojszowach.

· Trwa remont kontenera przy boisku w Jedlinie (już po raz trzeci).

· Trwają prace związane z wykonaniem opaski z kostki betonowej szkoły
w Międzyrzeczu.

· Przyjęto rozwiązanie dotyczące oświetlenia ul. Siewnej i ul. Grobla w Świerczyńcu
(oświetlenie zostanie wykonane).

· Trwa koszenie poboczy przy drogach (głównie przy trasie procesji Bożego Ciała).

· Wykonano spryskanie frezu asfaltowego na poboczu ul. Pancerniaków (w terminie
późniejszym zostaną pomalowane pasy i przejścia dla pieszych).

· Będzie wykonane przejście dla pieszych -  ul. Pancerniaków - Stalmacha.

· Planowane rozpoczęcie prac ( w ostatnich dniach maja br.) związanych ze
skrzyżowaniem w Jedlinie.

· Kontrola podpisywania umów na wywóz śmieci (86% umów jest zawartych).

· Sprawozdanie z dwóch pierwszych dni zbiórki odpadów wielkogabarytowych
i zużytych opon.

· Pozytywne opinie do złożonych dwóch wniosków na place zabaw i planowana ich
realizacja (przy budynku biblioteki w Bojszowach, za klubem sportowym
w Świerczyńcu).

· Trwają prace nad projektem pn. „Wyrównanie szans edukacyjnych uczniów z grup
o utrudnionym dostępie do edukacji” (realizacja na 2 lata, dużo pracy, wiele
ciekawych zajęć, chęć uzyskania środków na realizację tego programu).

· Realizacja programu „W małych Bojszowach wielkie rzeczy”.

· Trwają prace w celu uruchomienia świetlicy w kaplicy w Jedlinie.



-  6  -

Zapytania i interpelacje radnych:.

Radny Grzegorz Gwóźdź – jakie są przyczyny zabrudzeń wody dostarczanej z RPWiK?
- czy jest szansa, żeby ruszyły prace budowy chodnika przy ul. Sierpowej?

Radny Robert Seweryn – przekazał informację na temat projektu uchwały w sprawie zmian
w statucie, który jest na ukończeniu i będzie przedstawiony na sesji czerwcowej.

Radny Grzegorz  Sztoler – czy przy okazji malowania pasów i przejść na ul. Pancerniaków,
można by pomalować ul. Międzyrzeczną i Żubrów?
- wnioskuje o zmianę godzin pracy przedszkola w Międzyrzeczu, chodzi o wydłużenie
  czasu pracy z 13-tej do 15-tej,

- zaprosił wszystkich na festyn organizowany przez Szkołę Podstawową w Międzyrzeczu.
Radny Rajmund Gondzik – podziękował za wykonanie łuku na ul. Trzcinowej i wniósł
o wykonanie poboczy na tejże ulicy,
- czy planowane są jakieś prace na nowej ul. Jodłowej w Świerczyńcu, która wygląda jak
  pobojowisko?
- czy na wylocie z ul. Klubowej na Trzcinową będą zamontowane poręcze?

- kiedy zostanie wymieniona tablica ogłoszeń przy klubie w Świerczyńcu, która jest
  w opłakanym stanie?

- wnioskuje o wymianę wiaty przystankowej na „owczarni” w Świerczyńcu,
- do załatania dziury na ul. Krętej.

Radny Grzegorz Seweryn – podziękował za montaż słupków odblaskowych na ul. Równej.
Radny Dariusz Gniza – zgłosił ubytki na ul. Barwnej (od klubu do „owczarni”) oraz
nie dokończenie prac na ul. Sierpowej, chodzi o wyjęte krawężniki po wymianie wodociągu.

Ad. 7
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje:
Zabrudzenia wody – spowodowane są awariami na ul. Cichy Kącik - Prosta, a później
na ul. Ruchu Oporu.
Chodnik przy ul. Sierpowej – na razie jest tylko koncepcja budowy, odkładamy to zadanie
do jesieni br.
Oznakowanie poziome dróg – nie ma możliwości wykorzystania firmy wykonującej
oznakowania ul. Pancerniaków do wykonania tych prac na innych ulicach, pomimo to
przejścia dla pieszych na pewno zostaną wykonane.

Wydłużenie czasu pracy w przedszkolu – za organizację pracy w przedszkolu odpowiada
dyrektor danej placówki łącznie z ustaleniem godzin pracy przedszkola, w miarę potrzeb
i środków finansowych.
Pobocza – prace zostały rozpoczęte i będą kontynuowane.

Ul. Jodłowa – został utwardzony tylko główny dojazd tej drogi i w tym roku nie planujemy
żadnych innych robót.

ul. Klubowa - poręcze - zgodnie z uzgodnieniami będą w tym miejscu wykonane bariery
energochłonne. Jest to zadanie powiatu, które będziemy monitować.

Tablice informacyjne – wymieniane są sukcesywnie, tablica przy klubie w Świerczyńcu
również zostanie wymieniona.
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Łatanie dziur – prace związane z łataniem dziur na drogach i zabezpieczeniem poboczy będą
realizowane. Roboty na ul. Sierpowej zostały zakończone.

Ad. 8
Przewodniczący Rady Gminy Bojszowy Marek Kumor formułą „Zamykam sesję Rady
Gminy Bojszowy” zakończył obrady sesji.
Protokołowała: L. Kucz
Bojszowy, dnia 20.05.2008r.


